
Schůzka školního parlamentu 1. listopadu 2019 

Sešli jsme se kromě zástupců 9.B (opakovaně ) 

Navštívila nás paní ředitelka Zahálková – návrhy – barevné dny, 

Zhodnotili jsme sběrovou akci – málo sběru (9 220 kg), málo peněz (12 743,00 

Kč), část peněz bude rozděleno do tříd – nákup čehokoli na besídky a další 

Plánujeme akce na listopad – skládání Rubikovy kostky – ujmou se deváťáci 

Upozorňujeme na vandalismus – kdo něco vidí, ať přijde nahlásit 

Příprava na prosinec – vánoční stromeček – ozdoby jakékoli 

Možná bude i překvapení ) 

 

 

 


